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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data 

de 15.03.2013 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dna Făgădar Tatiana care a fost aleasă 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.41/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru” . 
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 12 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: BobouŃanu Dan, Crişan Ovidiu, Farcaş Ladislau, Ghenea 
Silvia, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert, Olariu Nicoleta, Radu Carollina, Voinia Claudiu. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. secretar Aurel RaŃă-
Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, angajaŃi ai Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”, precum şi presa locală. 

Domnul  consilier Artean Mircea prezintă ordinea de zi. 
  

Dl. consilier Artean Mircea:  
                      „Ordinea de zi este cea prezentată.” 
 

Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
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 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind înlocuirea reprezentanŃilor Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara. 
                 -     d-lui consilier Artean Mircea care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. consilier Artean Mircea:  
„Aş dori să fac un amendament la art.1, în sensul că menŃinem formularea: înlocuirea 

reprezentanŃilor consiliului local, dna Ghenea Silvia Aneta cu dl. Rusu Constantin, asta este 
propunerea de înlocuire. Referitor la celălalt consilier, dl. Muzsic Robert, nu dorim înlocuirea 
dânsului.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„La supleanŃi, dl. consilier?” 
 
Dl. consilier Artean Mircea:  
„La supleanŃi nu dorim modificare.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Pregătirea de economist este obligatorie, cine are?” 
 
Dl. consilier Artean Mircea:  
„Dl. Muzsic Robert Dan.” 

 
Dna Takacs Aranka : 
„Aş avea şi eu un amendament, aş vrea să fie introdus în hotărâre. Se împuternicesc 

reprezentanŃii Consiliului local al Municipiului Hunedoara să analizeze modul de îndeplinire a 
obligaŃiilor de către membrii comitetului director şi activitatea managerului, precum şi procesul 
verbal al consiliului de administraŃie al spitalului din data de 13.03.2013, să revină asupra măsurilor 
propuse în procesul verbal, şi să propună măsuri conform competenŃelor legale.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Dna Takacs, este total un alt proiect de hotărâre. Consiliul local poate doar să 

stabilească comisii speciale pe termen limitat. Este un alt proiect de hotărâre care nu are legătură 
cu acest proiect de hotărâre. Amendamentul dvs., eu nu îl vizez. Alt proiect de hotărâre.„ 

 
Dna Takacs Aranka : 
„Atunci, pentru şedinŃa de consiliu de la sfârşitul lunii o să revenim cu acest proiect.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„VeniŃi cu nota de fundamentare.” 
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Dna Takacs Aranka : 
„Cu nota  de fundamentare, cu tot.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Ok, atunci da.” 

Dna Takacs Aranka : 
„Avem această datorie faŃă de toŃi cei prezenŃi ca să cerem lămuriri suplimentare.” 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Eu sunt obligat să vă spun, din punct de vedere legal.” 

Dna Takacs Aranka : 
„Am înŃeles, vă mulŃumim frumos. O să revenim cu formele potrivite.” 

Dl. Magaon Jane:  
„Este dureros ce se întâmplă, ce este mai dureros, că am avut doi reprezentanŃi ai 

Consiliului local, care i-am ales să reprezinte interesele municipiului Hunedoara şi interesele 
populaŃiei acestui municipiu şi ştim că societatea cu cei mai mulŃi angajaŃi este Spitalul. Mă bucur că 
ceea ce văd în sală, atâŃia oameni interesaŃi de înlocuirea directorului Bende. În momentul în care 
oamenii sunt interesaŃi, este bine şi este bine să nu mai lase lucrurile municipiului Hunedoara să 
meargă aşa cum vor unii s-au alŃii. VedeŃi şi dvs., că nu este interes, ca dl. director al Spitalului 
Hunedoara să rămână în funcŃie, de toată lumea. Din 21 de consilieri pe care ia-Ńi ales dvs., cine se 
prezintă? Acest proiect de hotărâre nu contează pentru dânşii. Atâta timp cât nu se află în sală, 
înseamnă că nu are prioritate. Cum să vă spun? Pe viitor să ştiŃi pe cine votaŃi. Cei care vă 
reprezintă, unde sunt acei oameni care vă reprezintă pe dvs.?  Noi din acest motiv ne-am adunat, 
ca să înlocuim reprezentanŃii Consiliului local în conducerea Spitalului, pentru a putea să vă 
reprezinte pe dvs.. 

Acesta a fost punctul meu de vedere şi voi vota pentru acest proiect de hotărâre.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Această situaŃie, foarte tare m-a deranjat şi pe mine, încă de la început, de 

alaltăseară şi consider că este o mare nedreptate pentru dl. doctor Bende. Dacă îmi daŃi voie să 
vorbesc şi din punct de vedere politic.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Nu. MulŃumesc. Oamenii ştiu, şi cei din sală ştiu foarte bine de ce se întâmplă chestia 

asta. Ideal ar fi ca oamenii din Hunedoara să trăiască mai bine. Să nu contăm doar pe imagine, mi 
se pare că actualul mandat, actualul primar se bazează strict pe imagine, deşi oamenii din 
Hunedoara nu mai au locuri de muncă, trăiesc într-o sărăcie lucie şi vai şi amar.  

Nu-mi place să văd asta în oraşul meu, nu-mi place. O admir pe dna Aranka că a făcut 
acest proiect de hotărâre împreună cu colegii de la PNL. Suntem tineri şi vrem un viitor în oraşul 
nostru, nu în altă Ńară, nu în alt oraş, vrem aici. MulŃumesc.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Din punct de vedere juridic, în proiectul acesta de hotărâre de azi, în afară de 

înlocuirea unui membru în consiliul de administraŃie, nu putem adopta şi celălalt amendament, cu 
mandatarea noului consiliu?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„De ce?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Acela este un alt proiect de hotărâre. Dacă aşteptaŃi, dacă completaŃi, dacă veniŃi cu 

notă de fundamentare.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Bun, şi nu putem să facem acum chestiunea aceasta?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Ba da, puteŃi.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Păi asta vreau să spun. Pentru ce să mai pierdem timpul? Luăm o pauză şi 

completăm cu acest proiect de hotărâre.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Înainte de a lua această pauză şi…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…dar, dl. consilier, dacă ne uităm cu atenŃie în legea 215/2001, o dată aprobată 

ordinea de zi, nu mai poŃi interveni.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. secretar, iarăşi vorbim de cutumă, iarăşi revenim  la tradiŃie……” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…nu cutumă, dar aşa este în lege.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Nu este pentru prima dată când la o şedinŃă de îndată se completează ordinea de zi, 

ştiŃi foarte bine.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…dacă se completa înainte de vot, dl. consilier, înainte de aprobarea ordinii de zi.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
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Dna Takacs Aranka : 
„Noi facem, acum, o notă de fundamentare pentru acest articol pe care îl introducem 

în aceeaşi hotărâre.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu. În aceeaşi hotărâre nu se poate.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. secretar, nu avem de ce să intrăm în polemici. Întrebarea mea este, dacă pentru 

operativitate, putem să iniŃiem acum, în şedinŃa de îndată, un nou proiect de hotărâre, care să aibă 
ca obiect acest amendament pe care noi l-am formulat. Se poate sau nu? DA? NU?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Pentru a introduce în acest proiect de hotărâre un alt articol, cu un conŃinut total 

diferit, nu puteŃi.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Nu în acest proiect, dar putem să iniŃiem altul, acum?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Nu puteŃi. AŃi aprobat ordinea de zi. Ce rost are să ne contrazicem pe lege, care e 

clară.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Ok, de asta am şi discutat cu dvs., juridic.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Înainte de a lua pauză, şi de a vota acest amendament, având în vedere că la 

această şedinŃă… amendamentul de la art.1…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„…nu este amendament, este o propunere se va face buletin de vot.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„…Da, conform luării de cuvânt. Altceva am vrut să spun, având în vedere că este o 

şedinŃă publică, şi participă foarte mulŃi reprezentanŃi ai spitalului şi simpli cetăŃeni ai oraşului 
Hunedoara, îmi permit să dau cuvântul, dacă cineva din invitaŃi, sau participanŃi, vrea să ne spună 
câteva cuvinte.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Aş vrea să se consemneze în procesul verbal al şedinŃei tot ceea ce am discutat, 

toată discuŃia. Amendament propus de  dna Aranka, luarea mea de poziŃie şi luarea dvs. de poziŃie, 
argumentele care s-au adus.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu : 
„Da, se va consemna.” 



6 
 

 
Dna. Platon Elvira:  
„Doresc eu să spun câteva cuvinte. Sunt Elvira Platon, medic primar ginecologie, fără 

nici o apartenenŃă politică, niciodată. Eu sunt deosebit de fericită că v-aŃi întrunit astăzi şi că aŃi luat 
poziŃie încercând să ne susŃineŃi pe noi pe toŃi, pentru că suntem afectaŃi, întregul colectiv de 
angajaŃi ai spitalului din Hunedoara care are peste 800 de membri, şi pentru aceasta Ńin în mod 
deosebit să vă mulŃumesc şi să vă felicit pe cei care sunteŃi tineri în politică, că în felul acesta sigur 
veŃi avea un viitor. Dar în felul în care ne ascundem şi nu vrem să spunem adevărurilor pe nume, 
pentru că trebuie bun simŃ, pentru că trebuie demnitate…nu vom rezolva nimic ca lucrurile să se 
schimbe şi în oraşul nostru, pe care ,noi toŃi am rămas aici, am dovedit că îl iubim şi că Ńinem la el. 
Dorim să fim respectaŃi, nu dorim o luptă politică, nici nu suntem angajaŃi nici unii politic, dorim doar 
să ni se spună adevărul în faŃă şi lucrurile să fie clare, explicite, legale, transparente, corecte. Şi 
pentru aceasta, acelor consilieri care au iniŃiat această şedinŃă noi le mulŃumim din suflet şi sperăm 
că ne veŃi susŃine şi în continuare, şi vă mulŃumim că aŃi acceptat să fim şi noi prezenŃi.” 

        
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„FaŃă de proiectul de hotărâre, propunerea cine a făcut-o?” 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Domnul Artean.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Este amendament, dar nu amendamentul făcut de doamna consilier Takacs.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Să fie trecut în procesul verbal că nu este necesară, nu că nu s-a votat. HaideŃi să 

votăm atunci.” 
  

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Votăm.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Supun la vot amendamentul domnului consilier Artean, art. 1, schimbarea unui singur 

reprezentant în Consiliul de AdministraŃie a Spitalului Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, 
respectiv schimbarea doamnei Ghenea cu domnul Rusu.” 

  
Amendamentul a fost adoptat în unanimitate de către cei 12 consilieri locali prezenŃi. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Amendamentul a trecut. Facem o pauză de 10 minute pentru tipărirea buletinelor de 

vot.” 
 
PAUZA 10 MINUTE  
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Eu vă mulŃumesc, vă rog linişte, pauza s-a terminat, s-au tipărit buletinele de vot.” 
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Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Comisia, cei trei consilieri prezenŃi, şi am rugămintea către domnii consilieri, se intră 

în cabina de vot.” 
 

Dna. Făgădar Tatiana:  
„Doamna consilier Takacs vrea să facă o completare înainte de procedura de vot. Vă 

rog.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„Nu doresc completare. Am ascultat, şi până colegii mei o să pregătească urna de 

vot, aş dori să completez puŃin discuŃia de dinainte cu dumneavoastră, susŃinători ai acestei cauze. 
Aşa cum dumneavoastră sunteŃi printre cei experimentaŃi şi mai în vârstă din această sală, cred că 
eu sunt cea mai tânără, având doar 28 de ani. Aşa cum a spus şi colega mea Ana Maria Aldea, noi 
tinerii nu mai putem să răbdăm şi să rămânem în linişte faŃă de ceea ce se întâmplă. Am luat 
atitudine din totdeauna, şi mă bucur cu atât mai mult că acum atâŃi colegi ni s-au alăturat, şi mai 
ales că sunt din toate partidele, în afară de P.D.L., ceea ce, credeŃi-mă, este o dovadă că aceşti 
oameni chiar nu fac parti-priuri, sau cum se spune, politice, ci pur şi simplu urmăresc interesul 
acestui oraş, acestui spital, de care, până la urmă, cu toŃii suntem legaŃi. Desigur, este vorba de 
ilegalităŃile care s-au petrecut, şi în al doilea rând de persoana acestui manager care îl ştim cu toŃii 
ce performanŃe a avut, încă odată spun, schimbând foarte multe guverne şi trei primari, şi a reuşit 
să facă ceea ce a făcut. Nu sunt, în primul rând ca şi consilieri, să lăsăm aceste ilegalităŃi în acest 
oraş, şi de aceea am depus acest proiect, şi încă odată vă mulŃumesc că aşa spontan aŃi venit 
astăzi aici, chiar m-am simŃit emoŃionată la un moment dat, fără a vă dirija, să zic aşa, cum fac unii, 
şi ştiŃi foarte bine la ce mă refer. Vă mulŃumesc încă odată.”  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hot ărârii. 
Titlul hot ărârii se aprob ă în unanimitate. 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Înainte de a trece la votul efectiv, tehnica de vot este pe buletin, este un singur nume 

tipărit….” 
 
Dna. Fărcaş Bianca:  
„Îmi pare rău, pe buletinul de vot scrie: membri titulari, pe doamna Ghenea Silvia cu 

domnul Rusu Constantin. Deci să ni se explice procedura de vot.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Vă rog să-mi daŃi buletinul, pentru că eu am înŃeles că este doar domnul Rusu.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…citiŃi tot textul….privind înlocuirea dnei Ghenea Silvia cu dl. Rusu Constantin. Dacă 

nu sunteŃi de acord, tăiaŃi, dacă sunteŃi de acord, lăsaŃi…” 
 



8 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna Aldea Ana Maria:  
„Privind înlocuirea dnei Ghenea cu dl. Rusu…” 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
„Mie mi se pare că noi votăm o persoană, din punct de vedere legal…” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Mie mi se pare clar, înlocuirea unui reprezentant al consiliului local după cum 

urmează: pe dna Ghenea cu dl. Rusu, ce nu este clar?” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„De ce o mai treci şi pe dna Ghenea pe buletin?” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Păi, ea este înlocuită cu dl. Rusu.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„ Dar ea este înlocuită prin însăşi aprobarea amendamentului, acum votăm pe Rusu 

sau nu.” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Atunci modificăm textul, cum vreŃi dvs., dacă nu vă este clar.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…modificaŃi-l dvs.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„… veniŃi cu o notă de fundamentare, de înlocuire a reprezentanŃilor consiliului local…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Da, şi facem un amendament, în care înlocuim doar unul. Nominalizăm pe cine? 

votăm articolul în modul respectiv.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…da, şi în art.1 nu este înlocuirea…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…se spune, se înlocuieşte un membru, respectiv dna Ghenea Silvia cu dl. Rusu. În 

momentul în care votezi asta, automat Ghenea Silvia este revocată, s-a hotărât, da. Votăm, doar cu 
cine este înlocuită.”     
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Dna. Takacs Aranka:  
„AveŃi aici textul cum dorim să fie tipărite buletinele de vot. Dorim un buletin de vot, 

aşa cum l-aŃi făcut din totdeauna, care să fie foarte clar, aşa cum l-aŃi făcut şi până acum, nimic mai 
mult nu cerem.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„…pe acest buletin de vot, ce fac?” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Dacă sunteŃi de acord, îl laşi aşa, dacă nu eşti de acord, îl tai…” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…noi, am votat înlocuirea, din moment ce am votat cu majoritate, înseamnă că ea 

este înlocuită, acum votăm doar cu cine este înlocuită…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…persoana cu care este înlocuită, exact, art.1 nu l-aŃi adoptat.” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Noi nu avem nimic împotrivă, îl facem cum vreŃi voi, mie mi se pare destul de clar…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Să spună dl. secretar cum se votează, şi noi aşa votăm, dânsul este responsabil…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…este diferenŃă între buletinul de vot şi art. 1?” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Pe buletinul de vot trebuie să existe un singur nume. Trebuie doar un singur nume, dl. 

Rusu Constantin, trecut pe buletinul de vot.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…dna. consilier, proiectul de hotărâre care ni l-aŃi dat, uitaŃi-l cum sună, art.1…” 
 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„…se înlocuieşte dna consilier Silvia Ghenea, reprezentant al Consiliului local al 

municipiului Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie cu dl. consilier local Rusu Constantin, da, se 
înlocuieşte. Din moment ce noi am votat…..” 
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Dna Aldea Ana Maria:  
„Este interpretabil…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…art. 1 nu este votat…” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…este interpretabil…” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„…modificaŃi-l, şi noi îl facem cum vreŃi voi…” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„…îl rugăm pe dl. secretar să ne spună care este modul legal, prin care noi, acum, 

trebuie să procedăm să fie totul în regulă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Dna. consilier, văd că tot pe dl. secretar îl băgaŃi în faŃă.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„…nu îl băgăm nici unde…să ne spuneŃi legal, cum trebuie să facem..” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…dl. consilieri, art.1 din hotărârea dvs.. Se înlocuieşte dna consilier local Ghenea 

Silvia, reprezentant al Consiliului local al municipiului Hunedoara în Consiliul de AdministraŃie cu dl. 
consilier Rusu Constantin.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Da, şi trecem la vot, dl. Rusu Constantin, pe buletinul de vot, şi să vedem câte voturi 

întruneşte.” 
 
Dna Aldea Ana Maria:  
„…Exact. Aşa e corect.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„ Exact.” 
 
Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Când e vorba de persoane este vot secret şi nominal. Se votează o persoană, nu un 

conŃinut…” 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…şi pe dna Ghenea cum o înlocuiŃi?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Dacă obŃine 11 voturi este ales, dacă nu, nu este ales.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
„…dl. secretar, dacă îmi permiteŃi, participaŃi de o viaŃă la şedinŃe, ştiŃi ce trebuie făcut. 

Rostul dvs., potrivit Legii nr. 215, este să îndrumaŃi consilierii locali cu privire la respectarea 
legalităŃii şi a procedurilor. ArătaŃi-ne cum.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„…Da. V-am îndrumat. Art.1 sună aşa….” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu, o singură persoană…” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„…spuneŃi-ne cum trebuie să sune art.1, ca să fie ok din punct de vedere…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Mie mi se pare clar, dacă dvs. nu vi se pare şi aveŃi suspiciuni, haideŃi să modificăm 

cum vreŃi dvs.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„…Cum trebuie să votez, că eu nu înŃeleg…” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Din punctul meu de vedere, ar trebui să sune aşa: nu a unui reprezentat ci privind 

înlocuirea dnei Ghenea Silvia, punctual aici, cu…după cum urmează cu dl. Rusu Constantin.” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„E acelaşi lucru.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu e.” 
 
Dna Podea Gabriela:  
„Ba da.” 
 
Dl. Rusu Constantin:  
„… înlocuirea dnei Ghenea Silvia, membru titular, cu dl. Rusu Constantin.” 

 
Dna Podea Gabriela:  
„…privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia Aneta membru titular în Consiliul de 

administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu dl. Rusu Constantin. 
Din punctual meu de vedere are acelaşi înŃeles.” 
 

Dna. Făgădar Tatiana:  
 „…prin vot secret, se votează o persoană, nu un conŃinut.” 
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
 „…se ia o pauză, pentru retipărirea buletinelor de vot.” 
 
Dna. Takacs Aranka:  
„Aşa, clar, cum trebuia să fie, fără interpretări….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„Din punctul meu de vedere, era clar.” 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenŃă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 
2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. NoghiŃă LuminiŃa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen – membru 
 

                          Procedând la numărarea buletinelor de vot privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia 
Aneta, membru titular în Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, cu dl Rusu Constantin, a constatat următoarele: 
 
                                         dl. Rusu Constantin 12 voturi “pentru” 
  

În urma acestor rezultate, a fost înlocuită dna Ghenea Silvia Aneta, membru titular în 
Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” cu dl Rusu Constantin. 
     

Art.2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.75/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dna. Făgădar Tatiana:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 15.03.2013 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind înlocuirea d-nei Ghenea Silvia Aneta, membru titular în 
Consiliul de administraŃie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara  

               Hotărârea nr.75/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu  

 

 

 

 

 

 

 

 


